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Številka: 90000-5/2025-23 
Datum:   20. 6. 2025   
 
                                                                                                                               k 2. točki  
                                                                                                                              24. seje MS MOL 
 
 

Zadeva: Svetniško vprašanje: Zakaj se ceste ne rekonstruirajo v celoti ob gradnji 
komunalne infrastrukture?  
 
 
Spoštovani, 
 
v skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL (Uradni list RS, št. 31/21 – uradno 
prečiščeno besedilo) posredujem sledeče svetniško vprašanje in prosim za pisni odgovor. 

Na številnih odsekih cest v naši mestni občini opažamo slabo prakso delne obnove cestišč, kjer 
se ob rekonstrukciji komunalne infrastrukture uredi le del vozišča, preostanek pa ostane 
poškodovan in nevaren. Tak pristop je neustrezen, saj se zaradi poznejše potrebe po celoviti 
sanaciji ustvarjajo dodatni stroški – ponovno zapiranje ceste, ponoven prihod gradbene 
mehanizacije in podaljševanje motenj za promet in lokalne prebivalce. 

Zanima me, zakaj se v teh primerih ne izvede celovita rekonstrukcija cestišča že ob prvi 
intervenciji, kar bi bilo finan čno in logistično veliko bolj smiselno? 

Konkretno izpostavljam Cesto II. grupe odredov, kjer je stanje alarmantno. Cestišče je po 
posegih v infrastrukturo še vedno poškodovano, vožnja po njem je nevarna za vse udeležence v 
prometu. Na vozišču je zarisana kolesarska pot, ki formalno zapoveduje uporabo s strani 
kolesarjev, a dejansko stanje ceste varne vožnje ne omogoča. Takšna ureditev ni le neodgovorna, 
ampak tudi nevarna. Omenjeni odsek je med hišno številko Cesta II. grupe odredov 5 in križiščem 
z Govekarjevo ulico. 

Zato prosim za konkretne odgovore: 

1. Kdaj se načrtuje celovita rekonstrukcija omenjenega odseka Ceste II. grupe 
odredov? 

2. Zakaj se na splošno dopušča takšna praksa delnih posegov brez dolgoročne 
strategije za celovito ureditev cestne infrastrukture? 



 

Občani si zaslužimo varne, urejene in dolgoročno vzdržne prometne rešitve – ne pa obližev, ki 
zahtevajo ponovne posege in dodatna javna sredstva. 

Prilagam fotografiji (priloga). 

 

S spoštovanjem, 

 
                                                                                                 Maruša Babnik, l.r. 
                                                                                                            Mestna svetnica 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
Priloga: 
 

 
 

 
 


